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 Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 35 
 
Attālinātā padomes sēde Microsoft Teams platformā 
2020. gada 2. jūnijā, pulksten 10:00. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Raimonds Graube, Laura Stepane un Andris Kreislers.  
 
Uzaicināti: ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektors Toms Markss, BMX menedžeris Artis 
Ozols, šosejas un MTB izlašu menedžeris Armands Bēcis. 
 
Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Ziņojums par  LRF biroja darba pārņemšanu – T. Markss 
2. Ziņojums par LRF ieņēmumu/ izdevumu tāmi 2020. gadam – A. Ozols.  
3. Par T. Marksa apstiprināšanu LRF izpilddirektora amatā – T. Markss, A. Ozols. 
4. Par LRF biroja telpu pārcelšanu – T. Markss. 
5. Par LRF ikgadējās biedru kopsapulces norises datuma apstiprināšanu – T. Markss. 
6. Tokijas Olimpisko spēļu atlases kritēriju Latvijas sportistiem šosejas riteņbraukšanā grozījumu 
veikšana – A. Bēcis.  
7. Tokijas Olimpisko spēļu atlases kritēriju Latvijas sportistiem MTB riteņbraukšanā grozījumu 
veikšana – A. Bēcis.  
 
 
 
1. Ziņojums par  LRF biroja darba pārņemšanu – T. Markss 
T. Markss informē padomes locekļus par LRF biroja darba pārņemšanu no iepriekšējās 
izpilddirektores Daces Dimantes. T. Markss norāda, ka ir izdevies nodrošināt LRF biroja darbības 
nepārtrauktību. Informē par turpmākajiem veicamajiem darbiem LRF biroja darba 
nodrošināšanā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF biroja darbību. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
2. Ziņojums par LRF ieņēmumu/izdevumu tāmi 2020. gadam – A. Ozols.  
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF ieņēmumu un izdevumu tāmi 2020. 
gadam. A. Ozols norāda, ka detalizētāka LRF finanšu stāvokļa analīze ar aktuālajiem datiem tiks 



LRF Padomes sēdes protokols Nr.33 2 

 

sagatavota uz nākamo padomes sēdi. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF ieņēmumu 
un izdevumu tāmi 2020. gadam. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
2.1. Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu. 
2.2. Uzdot A. Ozolam uz nākamo padomes sēdi sagatavot detalizētāku LRF finanšu stāvokļa 
analīzi ar aktuālajiem datiem, kas ietver arī informāciju par LRF aktuālajām saistībām. 
 
3. Par T. Marksa apstiprināšanu LRF izpilddirektora amatā – T. Markss, A. Ozols. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību apstiprināt jaunu LRF 
izpilddirektoru.A. Ozols aicina padomes locekļus lemt par T. Marksa apstiprināšanu LRF 
izpilddirektora amatā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par T. Marksa apstiprināšanu LRF 
izpilddirektora amatā. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
3.1. Apstiprināt T. Marksu LRF izpilddirektora amatā. 
3.2. Uzdot I. Čerbakovam noslēgt darba līgumu ar T. Marksu. 
 
4. Par LRF biroja telpu pārcelšanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par iespējamajiem variantiem LRF biroja 
telpu pārcelšanai, ar mērķi samazināt LRF izmaksas par telpu nomu un apsaimniekošanu. T. 
Markss norāda, ka izmaksu un apstākļu ziņā piemērotākais variants ir LRF biroja telpu 
pārcelšana uz sporta centru “Mežaparks”. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF biroja 
telpu pārcelšanu uz sporta centru “Mežaparks”.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
4.1. Apstiprināt LRF biroja telpu pārcelšanu uz sporta centru “Mežaparks”. 
4.2. Uzdot T. Marksam sagatavot nepieciešamos dokumentus izsoles par tiesībām uz telpu 
nomu pieteikumam un organizēt LRF biroja pārcelšanu uz sporta centra “Mežaparks” piedāvāto 
telpu. 
 
5. Par LRF ikgadējās biedru kopsapulces norises datuma apstiprināšanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību noteikt LRF ikgadējās 
biedru kopsapulces norises datumu. T. Markss ierosina kā biedru kopsapulces norises datumu 
noteikt – 2020. gada 2. jūliju. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par  biedru kopsapulces 
dienas kārtības projektā iekļaujamajiem jautājumiem. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
5.1. Apstiprināt LRF biedru ikgadējās kopsapulces norisi 2020. gada 2. jūlijā. 
5.2. Uzdot T. Marksam LRF statūtos noteiktajā kārtībā informēt LRF biedrus par ikgadējās 
biedru kopsapulces norisi 2020. gada 2. jūlijā. 
 
6. Tokijas Olimpisko spēļu atlases kritēriju Latvijas sportistiem šosejas  
riteņbraukšanā grozījumu veikšana – A. Bēcis.  
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A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par veiktajiem Tokijas Olimpisko spēļu 
šosejas riteņbraukšanas atlases kritēriju Latvijas sportistiem grozījumiem, ņemot vērā, ka 
Tokijas Olimpiskās spēles ir pārceltas uz 2021. gadu. A. Bēcis norāda, ka jaunā Latvijas 
sportistu atlases kritēriju redakcija paredz atlasi noslēgt 2021. gada 20. jūnijā. A. Bēcis informē, 
ka atlases principi saglabāti nemainīgi. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Latvijas 
šosejas riteņbraucēju kvalifikācijas Tokijas Olimpiskajām spēlēm noslēguma termiņu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
6.1. Apstiprināt Tokijas Olimpisko spēļu šosejas riteņbraukšanas atlases kritēriju Latvijas 
sportistiem jauno redakciju. 
6.2. Uzdot T. Marksam publicēt Tokijas Olimpisko spēļu šosejas riteņbraukšanas atlases kritēriju 
Latvijas sportistiem jauno redakciju LRF oficiālajā interneta vietnē – lrf.lv.  
 
7. Tokijas Olimpisko spēļu atlases kritēriju Latvijas sportistiem MTB riteņbraukšanā 
grozījumu veikšana – A. Bēcis.  
A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par veiktajiem Tokijas Olimpisko spēļu MTB 
riteņbraukšanas atlases kritēriju Latvijas sportistiem grozījumiem, ņemot vērā, ka Tokijas 
Olimpiskās spēles ir pārceltas uz 2021. gadu. A. Bēcis norāda, ka jaunā Latvijas sportistu atlases 
kritēriju redakcija paredz atlasi noslēgt 2021. gada 27. maijā. A. Bēcis informē, ka atlases 
principi saglabāti nemainīgi. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Latvijas MTB 
riteņbraucēju kvalifikācijas Tokijas Olimpiskajām spēlēm noslēguma termiņu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
7.1. Apstiprināt Tokijas Olimpisko spēļu šosejas riteņbraukšanas atlases kritēriju Latvijas 
sportistiem jauno redakciju. 
7.2. Uzdot T. Marksam publicēt Tokijas Olimpisko spēļu šosejas riteņbraukšanas atlases kritēriju 
Latvijas sportistiem jauno redakciju LRF oficiālajā interneta vietnē – lrf.lv. 
 
Padome darbu beidz pulksten 11:30. 
Nākamā padomes sēde noteikta 2020. gada 18. jūnijā pulksten 10:00 . 
 
Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Raimonds Graube 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Laura Stepane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes locekle    ____________________________ 
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Andris Kreislers  
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


